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Van de Bestuurstafel 

Op maandag 2 september kwam het bestuur voor de zevende maal in formele vergadering bijeen.  

Belangrijk agendapunt was de catering van de woensdagavond en voor de verhuur. Na discussie heeft 

het bestuur besloten de samenwerking met Sallo’s catering zo snel als mogelijk op te zeggen. Dat heeft 

geresulteerd in een gesprek met de nieuwe eigenaren van Sallo’s catering op 3 september en een 

verbreken van de overeenkomst per  30 september  2024.  

Per 1 oktober gaat de Sociëteit in zee met KOM Catering van Paco Bleeker. Jolanda en Giovanni blijven 

als ZZP’ers ingezet worden door KOM Catering. 

(Noot: de leden zijn hierover inmiddels op 4 september per e-mail geïnformeerd). 

 

Het Soos-uitje is meer en meer een bestuursverantwoordelijkheid geworden. Het bestuur hecht aan 

het jaarlijkse evenement en besluit het komende Soos-uitje op het zelfde prijsniveau te houden als in 

2024: € 110,00. Mochten de totale kosten uitkomen boven die € 110,00 sponsort het bestuur het 

verschil.  

 

De enquête onder de leden over het Kerstdiner heeft opgeleverd dat de voorkeur toch uitgaat naar de 

zaterdagavond. Het kerstdiner zal daarom op zaterdag 14 december worden gehouden. 

De Soos gaat daarna dicht, geen woensdagavond-diners meer. Wel kan er woensdagmiddagen worden 

gebiljart en gekaart tot 18.00 uur. 

 

Het vergunningentraject voor het verbouwproject loopt niet goed. Zonder vergunning geen hypotheek, 

zonder hypotheek geen verbouwtraject. Elders in deze Nieuwsbrief geeft het Bouw Advies Team een 

gedetailleerder verslag van de stand van zaken en de genomen maatregelen om het 

vergunningentraject weer vlot te trekken. 

 

De vriezer en de friteuse in de keuken hebben het begeven. Het bestuur accordeert de aanschaf van 

nieuwe apparatuur. (NB: Bert Uphof heeft de ‘defecte’ friteuse weer aan de praat gekregen, waardoor 

er nu twee friteuses beschikbaar zijn). 
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De statuten zijn aan een verjonging toe. De secretaris zal enkele leden benaderen om hem te helpen 

deze te actualiseren. 

 

Op voorstel van Jos van Heerde onderzoekt Sipke de mogelijkheid van een Soos-lunch, voor leden en 

mannelijke introducés. De lunch voor een fixed price en drankjes apart afrekenen. 

De lakens op de drie wedstrijdbiljarts worden vervangen. Nu er een nieuwe vaste cateraar komt, kan 

er een kassa systeem worden aangeschaft. Dit moet het afrekenen op woensdagavonden versimpelen 

en versnellen. 

 

De volgende bestuursvergadering is op maandag 21 oktober.  

  

 

Safe the date: Soos-uitje 2025 

Op vrijdag 9 mei 2025 staat het jaarlijkse Soos-uitje gepland. Zet deze datum alvast in de agenda! 

 

Dit jaar gaat het Soos-uitje naar het Koninklijk Tehuis voor Oud-militairen en Museum Bronbeek te 

Arnhem. Daar krijgen we uitleg van de commandant KTOMM Bronbeek, genieten van een rijsttafel in 

de Kumpulan en bezoeken we het recent heringerichte museum Bronbeek.  

 

Daarna vertrekken we naar het landgoed Beukbergen in Huis ter Heide, waar we met een borrel en 

een BBQ worden onthaald door  de directeur Beukbergen, Martin van der Zwan. 

Het bestuur hecht aan dit jaarlijkse Soos-evenement en heeft besloten dat het Soos-uitje voor de leden 

niet duurder mag worden dan in 2024, te weten € 110,00. Mochten de totale kosten toch daar boven 

uitkomen, springt het bestuur financieel bij. 

Nadere details over de aanmelding en de betaling volgen begin 2025. 

Voor vragen en opmerkingen kun je je wenden tot de organisator: Martin van der Zwan 

 

 

 

 

 

 

 

 

     Bronbeek                   Kumpulan 

 

 

 

 

 

                                      Beukbergen 
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Kees Berends:  Stand van zaken bouwproject 

 

 

Beste Soosvrienden, 

In de nieuwsbrief van eind juli gaven we twee gebieden aan waar we met name mee bezig waren: 

Financiën en vergunningen. Een update. 

Financiën 

Helaas is het niet gelukt om de 'NRF Monumenten-lening' (4,6% rente) gedeeltelijk te verschuiven naar 

de 'NRF Duurzame Monumentenplus-lening' (1,5% rente). De financiering blijft dus gebaseerd op de 

huidige, door het Bestuur getekende, offerte van het Nationaal Restauratie Fonds (NRF). Voor de 

cashflow prognose verwijzen we naar de ‘Presentatie BAT’ op de website (tab ‘Van de bestuurstafel’). 

Er is ook goed nieuws. We hebben een 'Duurzaam Maatschappelijk Vastgoed' (DUMAVA) subsidie 

ontvangen; na aftrek van de bemiddelingskosten voor Van Draeckeburgh € 14.294. Dit was tot nu toe 

niet meegenomen in de cashflow berekening  omdat het onzeker was. 

Alles bij elkaar genomen hebben we nog steeds een financieel aantrekkelijk project. Verder hebben de 

obligatiehouders inmiddels hun eerste coupon rente ontvangen. 

Vergunningen 

Zoals eerder aangegeven, betreffen de inhoudelijke opmerkingen die we 12 juli van de Gemeente kregen 

over onze Aanvraag Omgevingsvergunning van 29 december 2023: (i) Woningonttrekking; (ii) Entrees 

Kazernestraat; (iii) Brandveiligheidseisen; (iv) Detailing ontwerp. Punt (ii) is inmiddels opgelost en de 

verwachting is dat punten (iii) en (iv) de komende weken kunnen worden weggewerkt.  

Over punt (i) is er intensief via e-mail gecommuniceerd met de Gemeente, helaas zonder succes en de 

Gemeente blijft een vergadering hierover afwijzen. Daarom is, in overleg met het Dagelijks Bestuur, 

besloten een bureau in de arm te nemen dat gespecialiseerd is in ‘permissie management’ om dit op te 

lossen. Op 1 oktober is er een bespreking op de Sociëteit over de situatie en een plan van aanpak.    

Tot slot nog enkele andere punten. die het vermelden waard zijn. Op 18 september hebben we op de 

Sociëteit een nuttige en informatieve bespreking gehad met Van Draeckeburgh over verdere 

subsidiemogelijkheden. Dit wordt de komende maanden verder uitgewerkt. Op 3 oktober hebben we 

op de Sociëteit een bespreking met het NRF over de stand van zaken; het NRF heeft hun offerte 

inmiddels al wel met 3 maanden verlengd. 

We hebben nog steeds vertrouwen in een goede afloop, maar het is lastig te voorspellen hoe het 

vergunningentraject de komende tijd gaat lopen. Vooralsnog mikken we nu op een start van de 

bouwwerkzaamheden begin 2025. 

Het Bouw Advies Team (BAT), 

Kees Berends, Pieter Prins en Jaap Stollenwerk 

 



 
 
 
   

 

 

 

 

5 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 
 
   

 

 

 

 

6 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Menno Alkema:  Terugblik Monumentendag 2024 

 

 

 

 

De open monumentendag was weer een groot succes,  deze keer alleen de zondag en voor deze 

rustdag hadden zich veel leden aangemeld om ons Rijksmonument aan de vele bezoekers te showen 

en ze te informeren over het lid zijn van onze unieke mannen sociëteit,  waar gezelligheid het 

belangrijkst is. De kegelbaan was wederom zeer populair en er werd zeer enthousiast gereageerd als 

het lukte om een paar kegels omver te gooien. Ook het middagzonnetje deed gezellig mee zodat onze 

mooie stadstuin een gewilde plek was voor veel bezoekers om rustig van het door de mannen van 

HSSK (dank) ingeschonken drankje te genieten.  

 

Dank aan de leden, Aad, Folkert, Dave, Andries, Cees, Alewijn, Kees, Bert, Paul en Jan want zonder jullie 

zou het zeker niet zo'n succesvolle en gezellige dag geweest zijn. 

 

 

 

 

 

  

 

 



 
 
 
   

 

 

 

 

7 

 

 
Het Gezelschap Anonymus 

Bijdragen van Rob Kreté 

 
 

 
Een gezellige zomeravond BBQ met familie 

 

Op 28 augustus heeft Anonymus een BBQ georganiseerd met broers/zussen. Het weer was fantastisch 

en het werd een fantastische zomeravond met leuke introducés die allemaal lieten weten wat een 

gezellige en mooie sociëteit we hebben en het heel leuk vonden om er eens te zijn. Oude ludieke 

familierituelen werden opgevist en er zijn ‘statiefoto’s' gemaakt. De BBQ was perfect en die werd dan 

ook volop gewaardeerd en van genoten.  
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Woodstreet Big Band blaast dak van de soos 

We beleefden een muzikaal exceptioneel gaaf optreden van de twintigkoppige  Woodstreet Big Band 

uit Den Haag, op 12 september in een uitverkochte Sociëteit De Vereeniging, waar ditmaal behalve 

Soos- leden ook jazzliefhebbers van buitenaf welkom waren. Beide categorieën bezoekers waren in 

gelijke mate aanwezig. Een prachtig concert met vooral werken uit het  “Great American Songbook”, 

zoals The Lady is a tramp, Moondance, I got you under my skin, My way en zelfs een jazzbewerking 

van Michael Jackson’s The way you make me feel.  

Mede dankzij de geluidstechniek (akoestiek in de soos is gaaf maar tegelijk ook lastig met zoveel 

intensiteit!) was de balans perfect. Zelfs op de weinige open plekjes kwamen de voeten van de vloer.  

Het initiatief om een dergelijk concert op een donderdagavond te organiseren komt uit de koker van 

Dick Quint, fervent muziekliefhebber, die muzieksessies, en dan met name jazz, bij de soos 

enthousiasmeert.  

De avond werd opgeleukt met tapa’s en cocktails, perfect verzorgd door Sallo’s. Het publiek 

concludeerde unaniem en zonder uitzondering: dit willen we vaker op de soos!  
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O, o, Den Haag 
 
We kregen via Anonymus en Peter Wijnen een informatieve 

en leuke presentatie van hashtag Marco Esser op 18 

september op de sociëteit te horen. Een boeiende spreker die 

uiteenzette wat The Hague & Partners doet voor Den Haag en 

welke projecten er zoal in de pijplijn zitten. Hoe THE HAGUE 

als congresstad, als de stad aan zee, de stad van vrede & 

recht, de koninklijke stad, het regeringscentrum, de 

contrasten binnen Den Haag en de wereldwijde 

betrokkenheid ingezet worden om Den Haag wereldwijd 

onder de aandacht te brengen. Met de NATO-top in aantocht 

is ook een fantastisch event voor de stad geworven.  

Oh ja, en het is  "O, o, Den Haag”  (en niet Oh, oh, 

Den Haag)! 

 

 

https://www.linkedin.com/feed/hashtag/?keywords=marcoesser&highlightedUpdateUrns=urn%3Ali%3Aactivity%3A7242443792950149123
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Leden koken voor leden. 

 

Voor 9 oktober stond het 'leden koken voor leden’ diner op het programma. Jullie hebben echter 

allemaal meegekregen dat Steef momenteel onder behandeling is om zijn ziekte eronder te krijgen 

(maar wat gelukkig momenteel volgens plan verloopt!).  

Steef is de chef en geesteskind van dit legendarische en memorabele diner en dus gaat deze avond dit 

jaar niet door. We wensen Steef een spoedig herstel en we gaan deze happening gewoon een jaartje 

opschuiven.  

In plaats daarvan wordt 9 oktober een normale soosavond maar die wel wordt opgeluisterd door een 

verrassend muzikaal intermezzo. 

 

Agenda 2024 
 

Datum dag omschrijving opmerking 

9 oktober wo Muzikale avond  

13 nov. wo Britse avond   

4 dec. wo Sinterklaasviering  

14  dec. za Kerstdiner  met partners  

 
 
 
Attentie   

 

Inschrijving voor deelname aan het Kerstdiner is nu reeds mogelijk. Ga naar de website van de 

sociëteit naar de tab Woensdagavond diners en klik onderaan op bladzijde 2. Op deze bladzijde staat 

Kerstdiner met partners.  
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Leden nieuws 
Verjaardagen 

     
  

In de deze maand  zijn de volgende leden jarig: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Nieuwe leden:    geen 

Aspirant-leden: geen 

 

 

Paul Stoffels ( 2 okt.) 

Roel Terpstra (8 okt.) 

Arthur Planken  ( 15 okt.) 

Rob Hanzon (18 okt.) 

Wolf Janssen ( 18 okt.) 

 

 

Marius Roeterdink ( 21 okt.) 

Freek Steutel (22 okt.) 

Theo Snelders  ( 24 okt.) 

Ben van der Harst (28 okt.) 

Johan van Kampen (29 okt 
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Sjoerd van der Veen: De gracht om het “kasteel Die Haghe” keert  terug 

 

 

In de plannen voor de restauratie van het Binnenhof is de ooit aanwezige gracht rondom het 

Binnenhofcomplex  weer voor een deel opgenomen.  Zie de tekeningen hieronder waarop te zien is 

hoe het vroeger was en hoe het nu gaat worden.  Dus ook de brug naar de zuidelijke ingang van het 

Binnenhof zal er weer komen.  Bij onderzoekingen bij het balzaalgebouw, dat later de tweede kamer  

werd, heeft men overblijfselen gevonden  van de gracht onder de grond vloer.  
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Rob Kreté:  Nieuwe podcast met sooslid René Kuulkers 

 

 

 

 

 

 

 

Link om te beluistern: 

https://on.soundcloud.com/GBMSoF97WXpZUdh57 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Rob Kreté: Onze  soos op Linkedln 

Een aantal leden weet niet hoe ze bij de LinkedIn-pagina van de soos kunnen komen. Via onderstaande 

deze link kom je op de betreffende op pagina. Daarna kies dan  ‘Volgen’.  Vervolgens komen berichten 

dan bij je in de ‘Feed’ als je LinkedIn op je telefoon of PC opent. 

Succes!! 

 

https://www.linkedin.com/company/herensoci%C3%ABteit-%E2%80%98de-vereeniging-

te-s-gravenhage/ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.linkedin.com/company/herensoci%C3%ABteit-%E2%80%98de-vereeniging-te-s-gravenhage/
https://www.linkedin.com/company/herensoci%C3%ABteit-%E2%80%98de-vereeniging-te-s-gravenhage/
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Dave Salomons:  Verslag weekend Drentsche Golf en Country Club 

25 & 26 augustus 2024 door F.A. Jimenez 

 

Toen vorig jaar het, inmiddels traditionele, golf soosweekend helaas geen doorgang kon vinden, was 

een groot aantal spelers teleurgesteld. Eén echter was volledig down. Dit zou tenslotte de gelegenheid 

zijn geweest om de leden eens kennis te laten maken met het “thuisland”, de provincie Drenthe waar 

hij en zijn Poll zo vaak en graag verbleven. 

 

Maar Frans heeft het er niet bij gelaten, want toen in het golfbestuur gesproken werd om 

iets speciaals te doen ter ere van het 20 jarig bestaan, zag hij zijn kans schoon. Eerst 

zorgde hij voor een donatie uit de clubkas voor dit evenement en daarna gaf hij het  

penningmeesterschap over aan Jan, zodat hij zich volledig kon wijden aan de organisatie 

van dit jubileum evenement. En een happening was het zeker, maar dat kun je ook wel 

aan Frans overlaten.  

 

Afgelopen weekend was een klein, maar 

select gezelschap aanwezig op de 

Drentsche Golf en Country Club om daar 

twee dagen te golfen. Het was geweldig.  

 

 

 

 

 

 

 

Met hulp van de vriendelijke mensen van de club, de weergoden en de prachtige baan 

hebben dertien golfers een heerlijke tijd gehad, waarvoor hierbij nogmaals onze dank. 

  

En nog een extra bedankje voor Frans, die met oog voor detail, ook nog een blijvende 

herinnering had voor iedereen; een handdoek van de Drentsche met daarop ook de datum. 
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De regelzucht van onze Frans ging trouwens zo ver, dat er ook 

nog een verfrissende douche was aan het eind van de dag 

waardoor (bijna) iedereen afgekoeld van de inspanningen zich 

kon opmaken voor de prijsuitreiking.  

 

 

Het totaal van de over twee dagen behaalde scores was hiervoor de basis. 

Hierbij telde overigens de tweede dag zwaarder mee als gevolg van een hogere slope rating. 

Uiteindelijk mocht Hans Hogendoorn de eerste prijs in ontvangst nemen met een totaal van 72 

Stableford punten over twee dagen. 

 

De immer bescheiden Hans, durfde zich vorig jaar nog niet in te schrijven, 

waarbij het onduidelijk is gebleven of dit een gevolg was van zijn golf 

kwaliteiten op dat moment of de uitspraak van een onzer leden “als je niet kan 

golfen dan moet je het niet doen”, was duidelijk verguld met de prachtige prijs 

voor de eerste plaats.  

 

We zullen niet zeggen dat hij helemaal los ging, maar het gebaar waarbij 

iedereen werd getrakteerd op een overvloed aan bitterballen en frikandellen 

werd wel bijzonder op prijs gesteld.  

Hans gefeliciteerd en dank. 

 

In het onderstaande overzicht ziet u de resultaten van alle deelnemers. 

 
 

Naast de gewone prijzen voor behaalde Stableford punten waren er ook nog eervolle vermeldingen en 

prijzen voor bijzondere prestaties. 

Zondag 

Neary op rood 6 Dave en geel 7 Jan, alsmede een Birdie op rood 1 door Hans Hogendoorn. 

Maandag 

Neary op geel 5 Rob Hunnego en wit 5 Dave.  (de laatste komt tegenwoordig steeds vaker voor in 

overzichten met prestaties) 
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Daarnaast was er een Birdie voor Dick op geel 1. Hij moest als eerste starten 

die dag en onder het oog van alle spelers sloeg hij zijn bal diagonaal langs 

alle hindernissen tot op de rand van de green. Je moet toch wel een koele 

kikker zijn (of kunnen golfen) om dit te doen. 

 

Alle prijswinnaars van harte gefeliciteerd met de behaalde resultaten. 

 

Al met al was het een bijzonder mooi en gezellig weekend en zo als een van de aanwezigen opmerkte: 

Dit weekend op de Drentsche Golf & Country Club is zeker voor herhaling vatbaar. 

 

 
 

 

 

Ziek zijn, Beter worden 

 

 
 

Bijdrage: Menno Alkema 

 

 

 

 

Dick van Rossum hebben we al een tijdje niet gezien op de Sociëteit. Fysieke problemen door een 

bestraling waarbij een zenuw is geraakt, waardoor hij moeilijk kan lopen  en nog steeds pijn heeft. 

Gezellig praten als geen ander kan hij nog steeds dus bel hem een keer op en een bezoekje zal hij zeer 

waarderen. Hij gaf aan binnen een aantal weken de Sociëteit weer te bezoeken en doet jullie de 

hartelijke groeten.  
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Limericks en Gedichten 

Voor Ernst van Hille 
door Willem van Diedenhoven 

Ernst de fanatieke roeier is geen prater. 
Terwijl zijn riemen klieven door het water 

denkt ie: “Goh, ik ben al tachtig. 
Allemachtig! 

Maar ‘k hou daarover mooi mijn snater”. 
 

Voor René Kuulkers 
door Peter Robijns 

Gepassioneerd en heel intens 
met camera en telelens 
verliefd op de natuur 
gefocust menig uur 

voel jij je in je element 
 

Voor Alewijn van Wijck 
door Costas Papaikonomou 
Daar zit Alewijn uit Leiden 

Die ons met ‘n wijntje verbliidde 
Limmericks niet z’n metier 

Al viel dat allemaal mee 
Vergeleken met z’n kurken en zelf-kastijden 

 
Voor Steve Youngman 

door Costas Papaikonomou 
En dáár zit Steef uit de Haagse duinen 

Kind van Lange Poten, Plein en de Paleistuinen 
Links rijden vindt ie niets 

En scheurt liever rechts op z’n fiets 
Lekker de Scheveningse boulevard over struinen 

 
Voor Alewijn van Wijck 

door Frans van den Heuvel 
Alewijn geboren in Curacao, 

Appt zich helemaal bont en blauw, 
Over jazz en over kunst vooral, 

Vaak serieus, soms ook met gebral, 
Maar jouw lach verraadt alles tussen ons en jou. 
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Voor Steve Youngman 
door Frans van den Heuvel 

Een jongeman, genaamd Steve, 
Is a nice guy I believe, 

Spreekt voor ‘n Brit Nederlands naar behoren, 
En wist daarmee z’n Bettie te bekoren, 

Ik wens je vele jaren, gezond en vief. 
 

Voor Peter Wijnen 
door Rob Kreté 

Er is een man, Peter Wijnen genaamd, 
In Valkenburg heeft hij veel faam behaald. 

Met media in zijn bloed, 
Doet hij alles met moed, 

Vanavond trakteerde hij, 79 jaar en stralend gelaagd. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sluitingsdatum kopij voor de volgende nieuwsbrief:  woensdag 20 oktober  2024   

Deze nieuwsbrief voor en door leden van de sociëteit wordt, onder verantwoordelijkheid  

van het bestuur, verzorgd door Aloys Arkesteijn. 

 

Het bestuur behoudt zich het recht voor om ingezonden artikelen  

in te korten, te redigeren of niet te plaatsen. Kopij kan worden gezonden per e-mail naar 

alarkesteijn@gmail.com ,ariemeuldijk@gmail.com  of   swvanderwerf@planet.nl  

 
 
 

mailto:alarkesteijn@gmail.com
mailto:aad@meuldijk.nl

